## HOME DELIVERY EXCLUSIVES

尊享府上送遞

Our fine selection of exclusive items is available for delivery right to your door.

獨家特選精品,專人送達府上。

## A PERFECT POUR 完美醇釀

Vino lovers, we have some good news: this wine opener's special technology lets you sample bottles without popping the cork, allowing your wine to continue to age without oxidation.

熱愛美酒的劉伶請留意,這款採用獨特技術的取酒器,讓您無須 開瓶亦可品嚐美酒,讓葡萄酒繼續陳年,不必擔心受氧化影響。



Coravin wine kit Coravin品酒套裝





**DELIVERY** 

**TO YOUR** 

送貨到府

**DOORSTEP** 

## PACK LIGHT 輕裝出游

You won't need to carry around a heavy load while travelling – this robust yet stylish backpack will keep your valuable possessions safe during your travels. 告別笨重的行李,輕鬆展開寫意 旅程。這款堅固耐用的型格 背包,可在旅途上保護您 的貴重物品。

> Thule backpack 拓樂背包



# HEAT THERAPY

窩心熱療

Look to an infrared warm compress to find relief from chronic discomfort. Heat therapy reduces inflammation, pain, stiffness and increases blood flow to help with healing.

想要緩解慢性疾病帶來的不適,具備遠紅 外線功效的溫熱探頭是絕佳選擇。熱療 有助減少炎症、疼痛及僵硬等不適症狀, 同時還能疏通經絡,加強理療功效。

Zikko warm compress 即刻溫敷理療儀





HOW TO SHOP HOME DELIVERY INFLIGHT 於機上訂購「府上送貨服務」產品請參考以下步驟

1 Find Home Delivery order form on p114 參閱夾附在第114頁的 「府上送貨服務」訂購 表格

2 Return the completed form to our cabin crew 填妥表格後交回機艙 服務員

You will be contacted regarding payment and delivery arrangements within seven working days 我們將於七個工作天內聯絡閣下確認 收費及安排送貨

Items are delivered to your doorstep 為您將貨品送到

Products available inflight with delivery to selected regions 貨品可於機上領取,另提供送貨服務





Products available for home delivery only 貨品只提供送貨服務





#### **232. CORAVIN** The Essential Wine Lover's Gift Set

CORAVIN 尊尚品酒套裝

イセンシャル ワイン ラバーズ ギフト

Enjoy more than one bottle of wine at a time! Using Coravin's patented technology, The Coravin® Model Two Wine Preservation Opener allows you to enjoy wine from any bottle at any quantity, without pulling the cork. It inserts a hollow needle through the cork, pressurising the bottle with 99.99% pure argon gas, and extracting the wine through the needle into your glass. Once the desired amount is poured, the needle is removed, allowing the cork to naturally reseal by itself. This keeps the wine free from oxidation and allows it to continue to age naturally. One-year manufacturer's warranty. (Size: 21 x 14 x 11.5cm)

Coravin®二號取酒器採用獨有的專利技術,毋須打開軟木塞即可倒出 佳釀,讓愛酒之士能夠同時品嚐各種美酒,不用擔心剩下的酒因氧化 而變壞。取酒器先將空心的取酒針刺穿軟木塞,然後注入純度達99.9% 的氫氣增加瓶內氣壓,葡萄酒便會經取酒針被抽出。完成後只需拔出 取酒針,軟木塞便會因其天然彈性而封口。由於取酒過程中氧氣未有 進入瓶中,剩餘的葡萄酒便可繼續陳年,不會因為氧化作用而影響 品質。一年原廠保養。(尺寸:21 x 14 x 11.5厘米)

HK\$ **4,188** 

US\$ **537** SAVE 開第332



(Hong Kong Retail 香港零售價 \$4,520)





#### Features 特色

- · Uses argon, an inert gas commonly used in the wine industry for wine preservation
- Premium Coravin capsules are manufactured in Austria with foodgrade standards
- Coravin needles are made of stainless steel and are Teflon®-coated
- •採用葡萄酒業界經常用於保留佳釀風味的 惰性氣體氮氣
- · 奥地利製造、食用級材質的Coravin專用氫氣囊
- Coravin取酒針均以鍍有Teflon®塗層的不銹 鋼材質製成

#### How to Use 使用方法

- 1. Clamp the system on top of the bottle, push device down to insert needle through the cork.
- 2. Tilt the bottle upwards; quickly press and release the trigger to pour wine.
- 3. Remove the device by pulling it straight up.
- 1. 先把取酒器置於酒瓶頂部,再把取酒針插入 軟木塞。
- 2. 傾斜酒瓶, 快速按壓啟動器即可將葡萄酒
- 3. 完成後將取酒器向上拔出。





#### 233. LEHMANN Decanter & Glass Set

LEHMANN 醒酒器連酒杯套裝 デカンタ & グラス セット

The Lehmann Wine Glass Oenomust series introduces wine glasses that appeal to the different senses. For the eye, the wine perfectly unveils its colour in the glass' amply rounded shape. Wine is easy to swirl and gently aerates at the bottom of the glass. For the nose, the top of the bowl narrows towards the rim where it concentrates and focuses an exceptionally rich array of aromas. Finally, for the mouth, the thinness of the rim enhances the perception of the wine's aromas. This set comes with the elegant Grip decanter, designed for all types of wines.

Lehmann出品的Oenomust葡萄酒杯系列,一款魅力非凡的原創產品, 全面滿足您的感官享受。視覺上,圓形酒杯可完美地彰顯葡萄酒的色 澤,令酒液更容易在底部打旋,並輕柔地令葡萄酒透氣。嗅覺上,收窄 的酒杯頂部有助集中豐富的酒香,散發濃郁香氣。味覺上,薄身的杯頂 有助突顯出葡萄酒的香醇,讓您品嚐美妙滋味。此套裝附有一個設計 優雅的Grip醒酒器,適合盛載任何種類的葡萄酒。

HK\$ 1,998



US\$ **257** SAVE 開於 518

(Hong Kong Retail 香港零售價 \$2,516)







#### 234. BARISTA & CO Coffee Essential Set

BARISTA & CO 咖啡大師套裝

コーヒー イセンシャル セット

Barista & Co takes influence from the way people live and drink and aim to change the way coffee should be made. This set was designed with years of developing innovative coffeemakers and tools so you can enjoy better coffee at home and create something that's suitable for your taste.

Barista & Co從人們的生活習慣及飲品喜好當中汲取靈感,致力 改變大家享用咖啡的方式。本套裝集合品牌花費多年開發的創新 咖啡壺具及用具,讓您安坐家中也能品嚐合心意的優質咖啡。

US\$ 142 SAVE 開業 208 нк\$ 1,100 (Hong Kong Retail 香港零售價 \$1,308)



#### This set includes:

- The Core coffee press
- · Core cocoa shaker
- Coffee pod cage
- Coffee bag clips

#### 本套裝包括:

- · Core咖啡濾壓壺
- Core可可粉瓶
- 咖啡粉壺儲存架
- •咖啡袋封口夾



#### 235. ROLLINK 21" Flex

ROLLINK 21吋Flex可摺疊行李箱 21" フレックス

The world's slimmest carry-on luggage. The Rollink Flex folds down from 20cm to 5cm in width, and is ultra-light weight at only 2.2kg. Extend its storage capacity to 40L in just a few steps. Its stores easily and is impact-resistant with a water-resistant polypropylene hard shell. Features an anti-slip handle and a small pocket for essentials. Carry this on the plane and add extra storage space for your trip! Thirty-day manufacturer's warranty. Colour: Tiffany Blue. (Folded size: 40 x 55 x 5cm; unfolded size: 40 x 55 x 20cm) Rollink Flex被譽為全球最纖薄的手提行李箱,摺疊後其闊度

可由20厘米縮減至5厘米,重量僅有2.2公斤。只需幾個簡單 步驟,即可將容量擴充至40公升,而且不佔空間,方便收納。 配備耐撞擊的防水聚丙烯硬殼、防滑手把,以及存放必需品 的小口袋。適合作為攜帶上機的手提行李,亦可為您在旅途 上增加行李收納空間,絕對是出遊的最佳選擇!30天原廠 保養。顏色:Tiffany Blue。(摺疊後尺寸:40 x 55 x 5厘米; 展開尺寸:40 x 55 x 20厘米)

HK\$ **899** 









#### How to Use 使用方法

- 1. Open suitcase cover and pull folded sides to an upright position.
- 2. Attach the tape on the flap to the tape on each side of the suitcase.
- 1. 打開行李箱蓋,將兩邊的支撐板向上立起。
- 2. 將支撐板外側的魔術貼穩妥地貼上行李











#### **236. THULE**

Paramount 2 Laptop Backpack – 24L 拓樂 Paramount 2系列筆電雙肩背包 - 24公升 パラマウント2 ラップトップ バックパック - 24L

This backpack from the Swedish-designed Thule Paramount 2 collection is a weather-resistant commuter backpack with unique access points and plenty of space for your workday essentials. An additional hidden back panel pocket can protect your belongings. Keep your phone or sunglasses safe in the soft-lined pocket. Two-year international warranty. (Size: 30 x 23 x 55cm)

採用瑞典設計的拓樂Paramount 2系列背包,是專為通勤 者設計的防風雨背包。設有獨特的物品取放開口,以及可 收納上班必需品的充足空間。背面配備隱藏式口袋,方便 您存放私人物品;內置柔軟襯底的口袋,為您妥善保護手 機或太陽眼鏡。兩年國際保養。(尺寸:30×23×55厘米)

нк\$ 1,170 uss 150





#### **237. THULE**

Accent Laptop Backpack – 28L 拓樂 Accent系列筆電雙肩背包 - 28公升 アクセント ラップトップ バックパック - 28L

The Thule Accent collection 28L is a robust travel backpack featuring a wide, U-shaped opening so you can easily pack and unload your gear. Protect a 15.6" laptop or 15" MacBook and 10" tablet in dedicated pockets, and safeguard your phone, sunglasses or other valuables in the SafeZone compartment featuring a hidden pocket behind a removable hard-shell cup. Travel easily by attaching the bag to your carry-on luggage using the pass-through panel. Two-year international warranty. (Size: 31 x 26 x 51cm)

拓樂Accent系列28公升旅行背包堅固耐用,配備寬敞的 U型開口,方便您存取隨身裝備。設有可保護15.6吋手提電腦 或15吋MacBook及10吋平板電腦的專用隔層。配備可拆卸 式硬殼的SafeZone隔間,其內置隱藏式口袋可用於收納 手機、太陽眼鏡及其他貴重物品。使用扣帶即可將背包繫在 行李箱的拉桿上。兩年國際保養。(尺寸:31 x 26 x 51厘米)

HK\$ 975 **USS** 125











**BABYZEN** YOYO<sup>2</sup> 6+ Stroller Set

BABYZEN YOYO<sup>2</sup> 6+ 嬰兒車套裝 YOYO2 6+ (シックスプラス) ストローラー セット

**238.** Agua 湖水藍色

**239.** Toffee 太啡糖褐色

240. Peppermint 薄荷綠色 241. Ginger 桃色

**242.** Grev 灰色

Famous for its easy, instant folding size that fits in the overhead compartment of an airplane\*, the French-designed BABYZEN YOYO<sup>2</sup> comes with an aluminium frame, washable fabrics, four-wheel suspension and XXL basket to deliver even more comfort and storage options. Two-year international warranty. (Size: 86 x 44 x 106cm; folded size: 52 x 44 x 18cm) \*Cabin luggage standards may vary depending on airlines.

來自法國的BABYZEN YOYO2 以輕巧、易於摺疊及符合機艙手提 行李尺寸的規格\*著稱,採用鋁製車架、可拆洗布料、四輪避震系統 及加大儲物籃,更為舒適並提供更多存儲選擇。兩年國際保養。 (尺寸:86 x 44 x 106厘米;摺疊後尺寸:52 x 44 x 18厘米) \*各航空公司對手提行李尺寸的規定或有不同。

нк\$ 3,870 us\$ **497** 

(Hong Kong Retail 香港零售價 \$4,300)













Folded 摺疊後

Common features of YOYO2 0+ & 6+ YOYO<sup>2</sup> 0+ & 6+ 的共同特色

- · One-hand folding, unfolding, and driving
- · Four-wheel suspension
- · Exclusive 'soft-drive' system no need to lock the front wheel
- · Featherweight: 6.2 to 6.6kg depending on version
- · Easily removable and entirely washable fabrics
- 單手即可開、收及推動嬰兒車 • 四輪避震系統 • 獨家前向導航系統,無須鎖上前輪
- 超輕巧: 6.2至6.6公斤(視乎應用模式)
- 所有布料配件均可輕易拆下及清洗

YOYO<sup>2</sup> 0+ (Parent-facing, from birth) YOYO<sup>2</sup> 0+ (面向父母模式,初生嬰兒適用)

- · Flat newborn nest with five-point harness
- · Exclusive pop-up canopy with two positions
- Includes a foot cover and a newborn head support
- · Suitable for newborns and infants up to 9kg
- 適合初生嬰兒的平躺設計,配備五點式安全帶
- 獨家自動開摺的太陽擋,設有兩個方位可供調節 附有擋風腳套及初生兒頭枕
- 適合初生兒至9公斤以下嬰幼兒使用

YOYO<sup>2</sup> 6+ (Road-facing, from six months) YOYO<sup>2</sup> 6+ (面向道路模式,六個月以上 嬰兒滴用)

- · Multi-position reclining seat
- Comfortable seat pad and five-point harness
- Suitable for infants from six months up to 22kg
- 座椅靠背可調校不同角度



• 適合六個月以上至22公斤以下嬰幼兒使用

#### FREE GIFT 贈品

Receive a BABYZEN cup holder with the purchase of YOYO2 0+ & 6+ Complete Stroller Set. 凡購買YOYO2 0+及6+嬰兒車套裝, 即可獲贈BABYZEN杯架一個。 (retail value 價值 HK\$250)





#### **BABYZEN**

YOYO<sup>2</sup> 0+ & 6+ Complete Stroller Set BABYZEN YOYO2 0+ 及6+ 嬰兒車套裝 YOYO<sup>2</sup> 0+ (ゼロプラス) & 6+ (シックスプラス) コンプリート ストローラー セット

243. Agua 湖水藍色

**244.** Toffee 太啡糖褐色

**245.** Peppermint 薄荷綠色

**246.** Ginger 桃色

**247.** Grey 灰色

This set includes one YOYO<sup>2</sup> stroller frame and interchangeable fabric components for 0+ (parent-facing for newborns) and 6+ (road-facing). Easily switch from 0+ to 6+ fabrics to suit your child's growth. Two-year international warranty.

此套裝包括一副YOYO°車架和0+(面向父母模式,適合初生嬰兒 使用)及6+(面向道路模式)可供替换的布料配件。您可輕易將嬰兒車 變成0+模式或6+模式,來迎合寶寶每個成長階段。兩年國際保養。

HK\$ **5,670** US\$ 727 (each 每套)

(Hong Kong Retail 香港零售價 \$6,300)







#### **BABYZEN** YOYO Bag

BABYZEN YOYO Bag收納袋 YOYO バッグ

248. Agua 湖水藍色

**249.** Toffee 太啡糖褐色

250. Peppermint 薄荷綠色 251. Ginger 桃色

**252.** Grev 灰色

The days of strollers that tip over under the weight of bags dangling from the handlebar are gone at last! This unique bag hooks onto the YOYO stroller in seconds. Thanks to an additional rolling base, the YOYO bag can effortlessly carry up to 10kg (22lbs). Striking just the right balance to maintain stability and manoeuvrability whether filled with toys or shopping, YOYO can still be steered using just one hand. The YOYO bag attaches to and is adjusted from the top, making it adaptable to the following products: YOYO 0+ (from birth) and YOYO 6+ (from 6 months of age) strollers, as well as the BABYZEN car seat. Two-year international warranty. (Size: 45 x 30 x 30cm)

有了這款設計獨特的收納袋,父母再也無需擔心嬰兒車因扶手掛上重物而翻側。 您可以輕鬆將收納袋勾在YOYO嬰兒車上,附設車輪的底座配件可承托重達10公斤 (22磅)的物品。當袋內載滿玩具或購物用品時,車身依然可保持靈活穩定,方便您以 單手操控YOYO嬰兒車。您可以將收納袋掛在扶手兩側並從上方進行調整;收納袋可 配合以下產品使用:YOYO 0+(初生模式)和YOYO 6+(六個月以上模式)嬰兒車及 BABYZEN汽車座椅。兩年國際保養。(尺寸:45 x 30 x 30厘米)



#### Features 特色

- · Rolling base support
- Instantly connects
- Fold and unfold with the rolling base in place
- Holds capacity of up to 10kg (22 lbs) and 40L (9L in 0+)
- 附設車輪底座
- 快速連接
- 裝上車輪底座後亦可開/合
- 承重量最高達10公斤(22磅) 及40公升的容量(0+模式可 承載 9公升)



HK\$ 680

**USS** 88

(Hong Kong Retail 香港零售價 \$750)





















#### **JETKIDS BY STOKKE**

BedBox® Carry-on, Ride-on and Sleep-on Suitcase JETKIDS BY STOKKE BedBox®手提、騎坐及躺卧行李箱 ベッドボックス キャリー・オン ライド・オン & スリープ・オン スーツケース

253. Green Aurora 綠色

**254.** Pink Lemonade 粉紅色

**255.** Blue Sky 藍色

BedBox® is the ultimate travel accessory for children up to approximately seven years of age. It functions as a child's hand luggage, a ride-on suitcase and bed/ leg rest\*, all in the same box. Riding through airports on a ride-on suitcase is a fun experience for kids, and relieves some of the travel stress for parents. Made within carry-on dimensions, kids can bring their favourite items along for their flights. Two-year manufacturer's warranty. (Size: 46 x 20 x 36cm)

\*Usage as a bed/leg rest inflight may be subject to individual airline's approval.

BedBox®行李箱是專為約七歲及以下兒童而設的旅行裝備,集手提行李及騎坐 旅行箱於一身,還可以用來躺卧或墊腳\*。騎坐旅行箱向來深受小朋友喜愛,帶著 它與小朋友去旅行,可令旅途更輕鬆暢快,因此亦備受家長追捧。此旅行箱的尺寸 參照手提行李的大小設計,小朋友可將心愛物品帶上機艙,陪伴他們歡度空中旅程。 兩年原廠保養。(尺寸:46 x 20 x 36厘米)

\*個別航空公司對於在機艙使用床墊或腳墊或會有不同規定。

нк\$ 1,550

US\$ 199 (each 每個) HK delivery only 只限府上送貨 (香港)



HK delivery only

#### **Features**

- Weight: 3kg (including mattress)
- · Volume: 20 litres
- · Maximum loading: 35kg
- Patented bed/leg rest feature
- Washable mattress (hand wash and air dry)

- 重量: 3公斤(包括床墊)
- •容量:20公升
- •最高承重量:35公斤
- 專利躺卧及腳墊設計 • 可清洗床墊 (手洗並風乾)









**256. ZIKKO** Dr. Rock Bian Stone Far Infrared Warm Compress Physiotherapy

即刻 Dr. Rock砭石遠紅外線溫敷理療儀 ドクター ロック ベン石遠赤外線温熱治療マッサージャー

This portable far infrared physiotherapy\* rehabilitation device heals fascia and deep tissue inflammation. The warm bian stone probe emits far infrared rays and ultrasonic pulses that benefit the human body. By combining high-speed rotation with the technology, the physiotherapy effect is amplified 100 times. This device is specifically designed to relieve pain brought by sciatica and periarthritis. It also treats joint pain and muscle soreness, and dredges the meridians in your entire body. One-year international warranty. (Size: 24.5 x 7.8 x 25.5cm)

此便攜式遠紅外線理療儀\*可修復筋膜和深部組織炎症。溫暖的砭石探頭發出有益 人體的遠紅外線和超聲波脈衝,結合高速深旋轉技術,理療效果增強100倍。專為 緩解坐骨神經痛和肩肱骨關節炎引起的疼痛而設計,亦可治療關節疼痛和肌肉痠痛, 並疏通全身經絡。一年國際保養。(尺寸:24.5 x 7.8 x 25.5厘米)

HK\$ **3,290** 

US\$ **422** (each 每部) SAVE 開始 309





HK delivery only 只限府上送貨(香港)



各式理療頭









900-3200 R/min (輔/分鐘)



Low noise Strenath: 25N 低噪靜音 力度:25N



Endurance: 22 hours 22小時雷量



Weight: 980a 淨重:980克



#### **257. VONMIE** EMS Style Mat (Foot Massager)

VONMIE 微電流足底按摩器 EMS スタイル マット フット マッサージャー

This foot massage pad\* uses micro-current technology (EMS) to stimulate the foot and leg muscles to boost blood circulation and relieve fatigue in 25-minute treatments. Two selectable modes are available for massaging and muscle training. It features 15 intensity levels to suit your preference. Easy storage and portable, it's fit for your office or home. Comes with remote control and USB charger. One-year manufacturer's warranty. (Size: 31 x 31 x 1.9cm)

這款足底按摩器\*採用EMS微電流技術,可刺激足部及腿部深層肌肉, 每日使用25分鐘,有助改善血液循環及消除疲勞。備有兩種按摩模式 可供選擇,配合15級強度調節,即可促進足部肌肉運動並紓緩放鬆。 輕巧易攜,收納方便,讓您隨時隨地安坐家中或辦公室享受足部按摩。 附有遙控器及USB充電器。一年原廠保養。(尺寸:31 x 31 x 1.9厘米)

HK\$ **459** uss **59** 











#### \*Safety Note 安全提示